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Rada Gminy Brenna 

Sesja 

Br.0002.9.2024 

 

Protokół nr V/24 

 

V Sesja w dniu 26 sierpnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna w Urzędzie Gminy w Brennej. 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:11 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Tomasz Baron 

2. Karolina Borkała 

3. Sara Czupalla 

4. Józef Duda 

5. Gabriela Gańczarczyk-Dec 

6. Katarzyna Gawlas 

7. Tomasz Gawlas 

8. Małgorzata Greń 

9. Natalia Knesz 

10. Dominik Krzyścin 

11. Łucja Majewska 

12. Bożena Nowak 

13. Ewa Swoboda 

14. Jan Zawada 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Brenna Tomasz Gawlas. Przewodniczący przywitał 

wszystkich obecnych na posiedzeniu, radnych Gminy Brenna, Wójta Gminy Andrzeja Kozieła, 

Zastępcę Wójta Gminy Dariusza Jakubca, Skarbnik Gminy Annę Parchańską, Sekretarza Gminy 

Bartosza Chrapka, pracowników Urzędu Gminy i zgromadzonych gości.  

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. 

Przewodniczący zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z 

porządku obrad w punkcie 7 podpunkt 1 - projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, wyjaśniając, że projekt ten dotyczy parkingu 

przy Hotelu Kotarz. Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Zawada 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Następnie Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś inne wnioski dotyczące zmiany porządku 

obrad. 
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Sara Czupalla (Radna) poinformowała, że chciałaby złożyć dwa wnioski formalne, w sumie 

miały być trzy wnioski ale jeden dotyczył tego co zostało właśnie przegłosowane więc pozostałe 

dwa wnioski dotyczą: pierwszy - wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej, który dotyczy działki 

przy ul. Skrzypka w Górkach Wielkich oraz drugi wniosek - wycofania z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego 

planu inwestycyjnego dla obszaru w rejonie góry Kotarz w Brennej. 

Radna odczytała przygotowane uzasadnienie.  

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie pierwszego wniosku, czyli usunięcia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, tj. nieruchomości przy ul. Skrzypka w Górkach Wielkich. 

Głosowano wniosek w sprawie 

zdjęcia  z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Sara Czupalla, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Małgorzata Greń, Ewa Swoboda 

PRZECIW (9) 

Tomasz Baron, Józef Duda, Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Natalia Knesz, Dominik 

Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Borkała 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący stwierdził, że wynik głosowania wskazuje, że wniosek został odrzucony. 

Następnie Przewodniczący poprosił o przegłosowanie drugiego wniosku, czyli zniesienia z 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

zintegrowanego planu inwestycyjnego dla obszaru w rejonie góry Kotarz w Brennej. 
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Głosowano wniosek w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla obszaru w rejonie góry Kotarz w Brennej 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Małgorzata Greń, Ewa Swoboda 

PRZECIW (9) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Natalia Knesz, Dominik 

Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący stwierdził, że ten wniosek formalny został odrzucony. 

Przewodniczący uzasadnił również złożony przez niego pierwszy wniosek formalny. 

Następnie  Przewodniczący poprosił o przegłosowanie nowego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji. 

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z IV sesji. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z IV sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Informację o pracy Wójta między sesjami (załącznik do protokołu) radni otrzymali przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej Informacji.  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani zapytanie. 
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6. Informacja Przewodniczących Komisji Rady o pracach między sesjami. 

Bożena Nowak (Radna) – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych odczytała 

protokół z posiedzenia wspólnego komisji oświaty i Komisji Rozwoju i Finansów w dniu 

22.08.2024 r. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej  

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 2) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

chodzi o nieruchomość przy ulicy Skrzypka w Górkach Wielkich. Przewodniczący 

poinformował, że projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu 

komisji.  

W dyskusji wzięli udział: 

• Małgorzata Greń (Radna) poprosiła Wójta o poinformowanie wszystkich na jaki cel pójdą 

środki ze sprzedaży tej nieruchomości. 

• Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) odpowiedział m.in., że środki będą 

przeznaczone na projekt budowy Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w 

rejonie betoniarni w Górkach Sojka. 

• Małgorzata Greń (Radna) zgłosił wniosek formalny o zapisanie w podejmowanej uchwale 

adnotację, że pieniądze ze sprzedaży nieruchomości zostaną przeznaczone na budowę 

PSZOK. Taka adnotacje należałoby zapisać również w umowie notarialnej. 

• Bożena Nowak (Radna) powiedziała, że w uzasadnieniu do uchwały jest zapisane, że dochód 

ze sprzedaży nieruchomości zostanie przeznaczony na budowę PSZOK. 

Przewodniczący zarządził pięciominutową przerwę w celu przygotowania wniosku formalnego. 

Następnie,  po przerwie Przewodniczący udzielił głosu. 

• Bartosz Chrapek (Sekretarz) poinformował, że po konsultacji z radcą prawnym nie ma 

możliwości zapisania w projekcie uchwały zapisu o przeznaczeniu środków ze sprzedaży. 

• Małgorzata Greń (Radna) - (Ad Vocem) powiedziała, że wycofuje wniosek formalny. 

Przewodniczący przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych – 5 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja 

Rozwoju i Finansów – 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Katarzyna Gawlas, Tomasz 

Gawlas, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

PRZECIW (2) 

Sara Czupalla, Ewa Swoboda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Józef Duda, Małgorzata Greń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/25/24 

 3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Górki Małe 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Przewodniczący zapytał czy 

są pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Górki Małe 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 



 

8 

 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/26/24 

 4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

Brenna 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Przewodniczący zapytał czy 

są pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Brenna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/27/24 
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 5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że  

projekt ten dotyczy nieruchomości przy ulicy Bielskiej w Górkach Wielkich i został omówiony i 

zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący przedstawił opinie 

poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Przewodniczący zapytał czy są pytania. Przy 

braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/28/24 

 6) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla obszaru w rejonie góry Kotarz w Brennej 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

zapytał radnych czy są jeszcze jakieś pytania. Przewodniczący powiedział, że są zgłoszenia 

mieszkańców którzy chcą zabrać głos.  

W dyskusji wzięli udział, m.in.: 

• Głos zabrała mieszkanka ulicy Kotarz i właścicielka kilku hektarów na górze Kotarz. Pani 

zapytała m.in. o wyciągi narciarskie, które są już w palnie zapisane a przebiegają częściowo 

po jej nieruchomościach na co nie wyraziła zgody. Pani zapytała również, o kwestię złożenia 
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wniosku przez inwestora na tereny, na których jest kilku właścicieli i nie są oni 

zainteresowani taka koncepcją. Mieszkanka powiedział m.in., że gmina powinna wziąć pod 

uwagę również mieszkańców, którzy od ok. 20 lat mają problemy ze swoimi 

nieruchomościami, nie mogą się wybudować na swoich działkach, blokuje im się rozwój, 

ogranicza się prawo zabudowy.  

• Przewodniczący poinformował mieszkankę, że jej prawo własności w żaden sposób nie 

zostanie naruszone przez fakt przystąpienia do ZPI.   

• Pani poprosiła aby zwrócić uwagę na fakt, że zmiana planu ma dotyczyć  również terenów 

gdzie jest kilku współwłaścicieli, więc po co uchwalać plan, zmieniać coś, do czego i tak nie 

dojdzie, bo któryś ze współwłaścicieli nie wyrazi na to zgody.  

Przewodniczący poprosił Wójta o wypowiedź 

• Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) poinformował, że dzisiaj rada głosuje 

nad uchwałą o przystąpieniu do rozpoczęcia danego procesu na wniosek inwestora. Urząd 

sprawdził wniosek pod kątem formalnym i przedstawił radzie. To o czym Pani mówiła, to 

dopiero będzie się działo, czyli opiniowanie pod kątem ochrony środowiska i konsultacje 

społeczne. Nie ma tutaj naruszenia własności. Ryzyko nie pozyskania do dysponowania 

gruntem na cele budowlane jest po stronie inwestora. Wójt poinformował m.in., że w tym 

wniosku nie ma pojęcia jakichkolwiek obiektów hotelowych, schronisk, obiektów które mogą 

służyć zamieszkaniu. Jedyny obiekt budowlany, który jest we wniosku to jest budynek 

gospodarczy, bo to jest zabudowa siedliskowa, czyli inwestor wnioskuje o możliwość 

postawienia na przykład stodoły. To jest zupełnie inny projekt, niż projekt składany kilka lat 

temu, gdzie miało dojść faktycznie do wprowadzenia terenów budowlanych. W tym wniosku 

nie ma takich terenów budowlanych, żeby była  możliwość wybudowania  jakichkolwiek 

budynków.   

• Sara Czupalla (Radna) powiedziała, że chce zaznaczyć, że w tej chwili jako rada zgodzimy 

się na jakieś działania czy plany na terenach mieszkańców, którzy są ich właścicielami bądź 

współwłaścicielami i już w tej chwili się na to nie zgadzają. Radna wspomniała, że na komisji 

inwestor wyraził się, że sąd zniesie współwłasność bo musi, bo inwestor ma tam większy 

procent terenów i współwłasności. Radna wyraziła również obawę o połączenie ze 

Szczyrkiem. 

• Przewodniczący stwierdził, że sąd nie musi znieść współwłasności w takiej formie, jak chce 

inwestor, oczywiście musi dojść do jakiegoś konsensusu. Natomiast obawa przed 

połączeniem ze Szczyrkiem wyciągiem, osobiście nie napawa obawą a wręcz optymizmem. 

Oczywiście połączenie turystyczne wyciągiem krzesełkowym a nie drogą.  

• Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) we wniosku jest dokładnie napisane co 

może powstać w oparciu o ZPI. Nie ma opcji aby w sposób legalny wybudować drogę, jest 
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precyzyjny zapis co tam może być zlokalizowane. Może tam stanąć parę słupów wyciągu i 

wąski pasek trasy zjazdowej. My tego pilnujemy żeby nie było żadnej zabudowy i nie było 

połączenia drogowego, drogą publiczną ze Szczyrkiem. 

• Inwestor – stwierdził, że  pada tutaj wiele nieprawdziwych informacji. Nieprawdą jest, że nic 

się na polanie nie dzieje bo wykonuje się tam drogi dojazdowe do działek, gdzie powstały 

domy bez naszej zgody, bez pozwolenia ze strony współwłaściciela terenu.  Oczywiście są 

osoby zainteresowane tym, żeby na zgromadzonym terenie ok. 100 hektarów nam 

inwestorom nie udało się nic zrobić. Jest czterdzieści kilka osób będących udziałowcami 

spółki i tamtego terenu. Wypowiadający się podzielił zdanie Przewodniczącego i Wójta, że 

Gmina Brenna powinna się rozwijać i zagospodarowywać turystycznie. Jako inwestorzy, 

współwłaściciele i właściciele tamtych terenów jesteśmy również przeciwni połączeniu 

drogowemu ze Szczyrkiem. Działania inwestora są ściśle zdefiniowane z ZPI. 

• Mieszkaniec – poinformował, że spółka Kotarz Agro ma pozwolenia na budowę hotelu na 

które zostało wydane pozwolenie chyba w 2004 roku. Dlaczego nikt nie wspomina, że tam 

już są pozwolenia na budowę hotelu. 

• Przewodniczący - (Ad Vocem) odpowiedział, że wniosek ZPI nie dotyczy terenów, o których 

Pan wcześniej wspomniał. 

• Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) – odpowiedział, że wniosek o ZPI, który 

inwestor złożył, nie dotyczy terenów, które już poprzednie kadencje Rady Gminy 

przeznaczyły pod zabudowę a usankcjonowała to ostatnia zmiana w 2000 roku i jest już tam 

pozwolenie na budowę w statusie rozpoczęte. Obecna Rada i Wójt nie ma na to wpływu i nie 

może nic z tym zrobić.  

• Przedstawiciel inwestora – doprecyzowując poinformowała, że złożony wniosek dotyczy 

tylko i wyłącznie terenów leśnych na wspólnocie szałaśniczej, gdzie Kotarz Agro czyli 

wnioskodawca, jest większościowym udziałowcem. Nie planujemy budowy tras narciarskich, 

wyciągów po terenach budowlanych. 

• Mieszkaniec ulicy Hołcyna – zwrócił się do Wójta, przypominając o spotkaniach z 

mieszkańcami, o których wójt mówił w okresie wyborów. Poprosił o konsultacje społeczne z 

mieszkańcami, a później można podchodzić do tematu zagospodarowania góry Kotarz. 

• Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) odpowiedział mieszkańcowi na temat 

budowy ulicy Hołcyna. 

• Mieszkaniec, osoba z sali – stwierdził, próbując podsumować temat własności gruntów, że 

tereny na temat których jest dyskusja są własnością spółki Kotarz Agro i spółki szałaśniczej a 

spółka Kotarz Agro jest  udziałowcem większościowym. Czyli nie ma sytuacji, że ktoś 
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próbuje zmienić plan na terenie którego, ktoś jest właścicielem w 100 procentach albo 

większość terenu jest jego własnością.   

• Przedstawiciel inwestora – doprecyzowując temat własności gruntu, poinformowała, że 

wniosek dotyczy gruntów współwłasności, współudziału w spółce szałaśniczej, gruntów 

prywatnych inwestora, Lasów Państwowych i Wód Polskich.    

• Jan Zawada (Radny) – należy uporządkować sprawy w księgach wieczystych. 

• Gabriela Gańczarczyk-Dec (Radna) – zapytała inwestora czy plan inwestycyjny wskazany we 

wniosku jest zgodny z obecnie obowiązującym Studium? 

• Przedstawiciel Inwestor odpowiedziała, że temat ten został przeanalizowany zarówno z 

obsługa prawna jak i planistą i  urbanista przygotował projekt zgodny ze Studium. Zostało to 

zaopiniowane również przez Urząd Gminy i przedłożone dzisiaj pod głosowanie.  

 

Po dyskusji Przewodniczący przedstawił opinie poszczególnych komisji do projektu uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 5 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 1 głos „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”.  Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla obszaru w rejonie góry Kotarz w Brennej 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

PRZECIW (6) 

Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Ewa 

Swoboda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/29/24 

 7) w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego „Podkowcarnia” 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.   Przewodniczący poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego „Podkowcarnia” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/30/24 

 8) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Brenna na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.    

W dyskusji wzięli udział: 
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• Małgorzata Greń (Radna) poprosiła Skarbnik Gminy o przedstawienie, co jest przedmiotem 

zmian w budżecie. 

• Anna Parchańska (Skarbnik) - (Ad Vocem) odczytała uzasadnienie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Brenna na 2024 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/31/24 

 9) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brenna na lata 2024-2031 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – 6 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja Rozwoju i Finansów – 5 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  Przewodniczący zapytał czy 

są pytania do tego projektu. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brenna na lata 2024-2031. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/32/24 

8. Rozpatrzenie wezwań organów nadzoru. 

Brak 

9. Rozpatrzenie rozstrzygnięć organów nadzoru. 

Brak 

10. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

1. Sara Czupalla (Radna) zapytała, czy urząd udzielił odpowiedzi w temacie Parków 

Krajobrazowych Beskidu Śląskiego Natura 2000. Przewodniczący odpowiedział, że cała 

korespondencja została przekazana radnym. 

2. Bartosz Chrapek (Sekretarz) podziękował radnemu Janowi Zawada za pomoc w 

uporządkowaniu przedsionka przed sekretariatem 

3. Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi, który odniósł się do kwestii remontu ulicy 

Jaworowej i problemem związanym z zalewanie odcinka łącznika między ulicą Jaworową i 

ulicą Stromą. Mieszkaniec zapytał o nakłady poniesione przez Gminę na remont ulicy Polnej.   

4. Łucja Majewska (Radna) potwierdziła wypowiedź mieszkańca dotyczącą zalewania odcinka 

drogi – ul. Jaworowej.  

5. Andrzej Kozieł (Wójt Gminy Brenna) - (Ad Vocem) poinformował m.in., że płyty drogowe 

na remont zostały zakupione przez mieszkańców. Co do problemu zalewania odcinka drogi 

ul. Jaworowej wójt poprosił o możliwość zbadania tematu.  
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11. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w obradach. Wobec wyczerpania porządku 

obrad Przewodniczący zamknął obrady sesji.  

Przewodniczący 

Rady Gminy Brenna 

 

 

Tomasz Gawlas  

 

Przygotował(a): Barbara Greń 

Integralną częścią niniejszego protokołu jest nagranie dostępne na stronie: 

https://esesja.tv/transmisja/56236/sesja-rady-w-dniu-poniedzialek-26-sierpnia-2024.htm 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

https://esesja.tv/transmisja/56236/sesja-rady-w-dniu-poniedzialek-26-sierpnia-2024.htm

